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FORMÅL, VISJON OG VERDIER 

Larvik og Omegns Turistforening (LOT) ble stiftet av unge og eldre turentusiaster 29. 

oktober 1930. 

LOT har som formål å fremme et enkelt, naturvennlig og sikkert friluftsliv. 

Formålet oppnås ved å: 
- Opparbeide og merke ruter for fotturer og skiturer. 
- Utarbeide turbeskrivelser og drive veiledning. 
- Bygge og drive turisthytter. 
- Arrangere turer, møter og kurs. 
- Verne om naturen. 

DNTs verdier (STIEN) skal gjenspeiles i foreningens tilbud. Våre verdier er: 

Spennende › DNT skal by på utfordrende og spennende opplevelser for alle. 
Troverdig › Trygghet og kvalitet skal stå i fokus i hele organisasjonen. 
Inkluderende › DNT skal ha et turtilbud der alle føler seg velkomne, også de som ikke kjenner 
oss fra før. 
Enkelt › Vi vil bidra til å la folk oppleve gleden ved det enkle friluftslivet. 
Naturvennlig › DNTs virksomhet med aktiviteter, hytter og ruter skal være naturvennlig. 

DNTs visjon "Naturopplevelser for livet" er styrende for all virksomhet i organisasjonen. 

 

 

 

 

 

 

_________________________________________ 

Bakerst er det referanse til bildene i dokumentet 
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STYRETS BERETNING ÅRET 2024 

Larvik og Omegns Turistforening (LOT) ble stiftet av unge og eldre turentusiaster 29.oktober 

1930. Vi er en aktiv og voksende forening som dekker hele Larvik kommune. 

LOT har som formål å fremme et enkelt, naturvennlig og sikkert friluftsliv. 

Formålet oppnås ved å: 

✓ Opparbeide og merke ruter for fotturer og skiturer. 
✓ Utarbeide turbeskrivelser og drive veiledning. 
✓ Bygge og drive turisthytter. 
✓ Arrangere turer, møter og kurs. 
✓ Verne om naturen. 

 

STYRET: 

Etter valg på årsmøtet 12. mars 2024, har styresammensetningen vært slik: 

Styreleder: Ingjerd Beate Nyhus Larsen 
Nestleder: Torunn Eia  
Hyttesjef: Arne Skovro 
Løypesjef: Vervet ble ikke besatt, men Torunn Eia har gått inn 

som kontakt til styret fra styremøtet 03.10.2024 til 
årsmøtet 26.03.2025.  

Aktivitetsleder: Anne Grete Holt 
Ungdomsrepresentant: Vervet ble ikke besatt  
Barnas Turlag: Birgit-Maria Haugen 
Seniorgruppa: Randi Sælebakke  
1. vararepresentant: Rolf Omsland 
2. vararepresentant: Eivind Skurdal 
3. vararepresentant: Ann-Kristin Vermelid 
Vara for 
ungdomsrepresentanten: 

Vervet ble ikke besatt. 

 

I tillegg har følgende vært innkalt med tale- og forslagsrett, men uten stemmerett; 

Bøkeskogutvalget    Leif Werner 

 

Styret avholdt ni styremøter i 2024, hvorav ett ekstraordinært. To før årsmøtet og syv etter 

årsmøtet.  

Styret har vært representert under landsmøtet i DNT (Trondheim) og i styret i DNT Vestfold. 

Vi er representert i Vindfjellsamarbeidet.  
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ADMINISTRASJON OG ANSATTE 

Vårt Tursenter (administrasjon/butikk) holder til i Storgata 25. Tursenteret har vært åpent 

mandager kl. 10.00-17.00, onsdager kl. 10.00-16.00 og fredager kl. 10.00-16.00 i 2024. Vi har 

ved årsskiftet 01.01.2025 endret åpningstider/dager. Nye åpningstider er som følger;  

Mandager kl 10.00- 17.00 og torsdager kl. 10.00-16.00.  

Følgende er/har vært ansatt: 

Administrasjon og Tursenter: 

Daglig leder Ida Sommer Clevemar: 40% i mai 2024, 100 % fra 1. juni 2024 og ut året. 

Daglig leder Solveig Dolven: 100 % frem til 12.06.24. 30% høsten 2024 (gradert 

foreldrepermisjon). 

Tursenter- og aktivitetsmedarbeider: Linn Kristin Menden, 60 %  

Service- og informasjonsarbeider: Anne Grete Holt, 20 % 

Prosjektstillinger 2024: 

Kajakk + UU og andre prosjekter, inntil 20% – Knut Hjalmar Gulliksen  
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VÅR VIRKSOMHET I 2024 

De saker styret og komiteer særlig har jobbet med i 2024 er: 

Badeplass i Farris – universell utforming 

Badeplassen er godkjent etter de planer som foreligger. Det ble noe nedskalert etter de 

første planene, men skal allikevel kunne dekke det formålet som vi ønsket. Arbeidet ble satt i 

gang våren 2024 og endelig ferdig våren 2025.  

Hammerdalen tursti  

Turstien ble ferdig og åpnet 14.september 

2024, og er det største enkeltprosjekt som 

Larvik og Omegns Turistforening har 

gjennomført. Det ble åpnet av varaordfører 

Gina Johnsen og hun hyllet det frivillige 

arbeidet som var lagt ned av dugnadsgjengen. 

Den bebygde sti er 210 meter langt og er 

«belagt» med 13,5 tonn materialer. 

Hammerdalen sti ble åpnet av varaordføreren 14.september 
 

Bøkeskogen: Lekeplassen og nye benker  

Lekeplassen er nå ferdigstilt med to nye lekeapparater som ble satt opp på høsten. Det har 

vært et samarbeid med Bøkekroa.  

Nye benker er blitt byttet ut med gamle, ved at folk donerer benker og de settes opp i 

samarbeid med Bøkeskogutvalget og iVekst.  

DNT Vestfold 

Vi har bidratt inn i et prosjekt for å vurdere ulike sider ved engasjementet og samarbeidet 

mellom DNT-foreningene i Vestfold. Hensikten med prosjektet var å peke ut den 

organiseringsformen som best utnytter ressursene i DNT-foreningene i Vestfold og samtidig 

ivaretar alle foreningenes, de frivilliges og medlemmenes interesser. Det var et eget 

medlemsmøte 6.mai i Festiviteten om prosessen. Det ble gitt en del informasjon om dette 

arbeidet under Eikedalsmøtet 7.november 2024. 
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Huggeriet 

Kontrakt er inngått med Fritzøe Eiendom AS for 5 

år. Arbeid med fasade er godt i gang og 

planarbeidet for videre oppgradering til vårt bruk, 

er i gang. Huset er i bruk til lagerplass.  

Salg av brukt turutstyr – Vipps stativer  

Mange har benyttet seg av tilbudet med brukt 

utstyr på Tursenteret. Vi har mye brukt utstyr og 

flere har vært innom tursenteret. 

Kajakkprosjektet   

Etter at vi har fått på plass grunnlag og finansiering er det innkjøpt 10 kajakker. Settes i drift 

fra 2025 med 6 kajakker på vår nye kysthytte og 4 på Padlehytta. 

Ny kysthytte ved kyststien – Guslandveien 114  

Ble kjøpt inn i august 2024 etter budrunde. Hele 

kjøpesummen på 2.000.000 ble gitt i gave fra 

Sparebankstiftelsen Sparebank1 BV. 

Eiendommen på vel 4 mål inneholdt bolig, 

garasje og to skjul. Det har vært ubebodd de 

siste 13 årene. Dugnaden startet 21.august og 

det er nedlagt 1500 timer i løpet av høsten.  

 

 

Turkart: Vindfjell – Vestmarka 

Turkartet for kobling mellom Vindfjell og Vestmarka begynner å ta form. Løypene skal 

publiseres på UT.no og trykkes som papirkart i løpet av 2025. 

Vindfjellsamarbeidet 

Vindfjellsamarbeidet er inne i siste runde, etter 3 år, med oppgradering av løypenettet på 

110 km. Oppgradering av løyper medfører mindre rydding og letter kjøring av spor i 

vintersesongen. 

  

https://dennorsketuristforening.sharepoint.com/sites/LOT/Delte%20dokumenter/Styringsdokumenter%20LOT%20-%20Delt%20mappe%20for%20LOTs%20styre/Styrem%C3%B8ter/Innkalling/2022/22.04.07/2022.04.07%20Saksliste%20styrem%C3%B8te%2007.04.22.docx?web=1
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GAVER OG TILSKUDD 

Oversikt søknader 2024, Søknad til: Prosjekt     
Innvilget 

beløp 

 DNT     Kom deg ut – vinter + høst 2024 15 000 

      Utleggsrefusjon pølser (ikke rosiner) 4 636 

      Frifond 2024   79 851 

      DNT Hyttefond/Innsamlede midler 25 000 

      Turboklubber 2024   60 000 

      Ferskingkurs 2024   15 000 

      
Tilgjenngelighetsløftet – til 

Presteseter      115000 

VFK, Tilskudd friluftsaktivitet Norskskolen turer 2024   24 000 

      Turboklubbene i Larvik 2024 15 000 

VFK, Inkluderingsmidler  Inkluderingsmidler  (2024/2025/2026) 150 000 

              

Larvikbanken/Skagerrakbanken Universell badeplass Farris 100 000 

              

Larvik kommune   Driftstilskudd   204 800 

  
  

Saksbehandlingsgebyr refusjon     7 500 

  
  

Løypearbeid refusjon 2024     25 687 

     Løypearbeid fast beløp 2024     27 147 

      
IMDI-midler, Tilskudd til 

integreringsarbeid     20 000 

Lotteri- og stiftelsestilsynet         

Strømstøtte Tursenter, Eikedalen, 

Padlehytta, Huggeriet juli-desember 2023   2 619 

      januar-mars 2024   1 419 

      april-juni 2024   177 

      juli-september 2024   19 

Sparebank 1 stiftelsen BV Prosjektgave: Dalheimsletta-Farrisstranda 350 000 

      Prosjektgave: Kajakksatsing 220 000 

      Prosjektgave: Kjøp av Guslandveien  2 000 000 

Sparebanken Sør gir gaver til bl.a. 

Vestfold og Telemark:  Turstimidler - Hammerdalen     

 

 113 000 

 

              

Sum           3 575 855 
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Byggmakker CF avdeling Larvik har støttet oss gjennom vår samarbeidsavtale. 

Flere lokale bedrifter har bidratt ved å kjøpe annonser i LOTs turprogram. 

LOT er svært takknemlig for all støtten til vår virksomhet!  

MEDLEMSKAP: 

Vi hadde 3065 medlemmer per 31.12.24, som er en økning på 15 personer (+0,5 %) fra året 

før. 

Medlemskategori 2024 +/- 2023 2022 2021 2020 2019 

Familiemedlem 736 +48 688 688 681 678 620 

Hovedmedlem 901 -19 920 939 966 936 1001 

Husstand 385 -32 417 417 267 490 508 

Livsvarig* 22 -2 24 21 23 22 21 

Senior og ufør 779 +12 767 708 885 682 624 

Ungdom (13-25 år)** 96 +6 90 107 117 101 103 

Barn (0-12 år) 146 +2 144 121 116 105 101 

Totalt 3065 +15 3050 3001 3055 3014 2978 

* Fra 2023 er æresmedlemmer registrert i kategorien livsvarig medlemskap.  

** Fra 2023 er aldersgruppen ungdom endret fra 13-26 år til 13-25 år.  

 

INTERNETT OG SOSIALE MEDIER 

LOT publiserer innhold på nettsidene: 

• dnt.no/larvik 

• UT.no 

• bokeskogen.no (omdirigering) 
 

Foreningen har seks facebooksider/-grupper: 

• Larvik og Omegns Turistforening, 1100 
følgere (- 3458), ny side opprettet  

• Barnas Turlag Larvik, 2300 følgere (+274) 

• DNT ung Larvik, 643 (+7)  

• LOT seniorene på tur, 113 følgere, 
opprettet ny  

• DNT Aktiv Larvik, 1200 følgere (+400) 

• Bøkeskogen – en lystskov i Larvik., 1000 
følgere (+121) 

Instagram 

• lotdnt, 1010 følgere (+272) 

• barnasturlag_larvik, 725 følgere (+123)  
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AKTIVITETS- OG OVERNATTINGSSTATISTIKK 

Lederne av de ulike turgruppene, hyttekomiteene og løypekomiteene har samlet inn 

dugnadsstatistikk fra komitemedlemmene og rapporterer dette til LOTs administrasjon. 

Dette er sammenstilt og rapportert videre til DNT sentralt. Under er en oppsummering av 

dette. 

 

AKTIVITET 2024 2023 2022 2021* 2020* 2019 

Turer/arrangementer 252 219 165 85 51 99 

Deltakerdøgn 5308 7198 5523 2625 2300 5168 

* Korona: mange turer/arrangementer ble avlyst/hadde begrenset antall deltakere grunnet 

restriksjoner.  

 

SJEKK UT (UT.no) 2024 2023 2022 2021 

Turposter  57 57 56 64 

Registreringer 5878 2858 3271 5053 

 

OVERNATTING 
PERSONDØGN 

2024 2023 2022 2021 2020 2019 

Ivarsbu Hovedhus 613 653 621 548 653 743 

Ivarsbu Båthus 365 221 457 422 271 338 

Ivarsbu Hunderom 149 100 260 198 113 97 

Ivarsbu Smia 254 277 271 210 129 0                  

Ivarsbu SUM 1381 1251 1609 1378 1166 1178 

Presteseter 
Hovedhytte 

963 762 487 500 441 816 

Presteseter 
Kvarteret 

192 147 97 92 42 46 

Presteseter SUM 1155 909 584 592 483 862 

SUM 2536 2160 2193 1970 1649 2040 

Merk: 

- 2023: Ivarsbu Hovedhus, Båthus og Hunderom stengt 1. mai til 15. november grunnet anleggsarbeid 

demning. 

- 2021: Overgang til VisBook Hyttebooking. 

- 2020-2022: Stengt/redusert kapasitet grunnet korona. 
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DUGNAD* 2024 2023 2022 2021 2020 2019 

Antall dugnader 1 509 1 357 1 397 1 332 977 644 

Antall 
dugnadsdeltakere 

2 794 2 873 2 794 2 377 1 982 1 621 

Antall 
dugnadstimer 

14 640 11 919 12 135 9 505 8 346 8 422 

* I dugnad inngår styrearbeid, feltarbeid løyper og hytter, hyttevakter, turplanlegging og turledelse. 
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AKTIVITETSKOMITEENE 

AKTIVITETSKOMITEEN 

2024 ble nok et aktivt år, det bare øker på med aktiviteter og deltakere. 

Soloppgangsturen gikk sin gang, selv med dårlig føre, noen fable med på turen. Vinterens 

store arrangement ble «Korn deg ut» dagen i februar, mellom 800 og 1000 små og store 

brukte omradet på Rakke med natursti, leker, pølsegrilling med mere og ca 25 frivillige sto 

på fra morgen til kveld. Røde Kors var til stede og fikk også nye medlemmer denne dagen. 

Svært viktig og trygt for oss at de er til stede med sa mange folk ute på fjellrabber og 

steiner. Turbo kom, lekte og var med store deler av dagen.

 

En herlig dag på Rakke 

Høstens «Korn deg ut»-dag var som tidligere pa Naturskolen/Padlehytta. Pga 

arrangement i Bøkeskogen hadde vi start på naturstien/naturbingoen fra 

parkeringsplassen på Månejordet. Det fungerte tint! Også i år var det ca 500 store og små 

som deltok på arrangementet. Veldig populært med rappellering, orienteringslabyrint på 

tid, livredning i vann, kanopadling og SUP og lære om sopp/soppquizl0ype. Turbo var i 

farta, bade på Naturskolen og på Padlehytta. 
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Veldig glad for vare samarbeidspartnere, Klatresiden, Larvik O-klubb, Larvik Sopp og 

Nyttevekstforening og Røde Kors. Trygt og godt a ha Røde Kors med oss med så mange 

små og store rundt på svaberg og knatter. Pølsegrilling som før og utallige liter med saft, 

kaffe og vaffelrøre gikk unna. Folk koste seg lenge og vel i det fine været. Mange frivillige i 

farta denne dagen også, helt avhengig av dem! 

Det ble ingen skitur i mars, snøen var borte i Kjose som var stedet denne vinteren. 

Bakedagen på Lauvesetra er populær som alltid. Vi pleier å ha en vårtur utenfor Larvik og i 

år gikk den til Langøy utenfor Sandefjord. Et sted ikke mange her er kjent på, men en 

virkelig fin tur er det å ga der ute. 

Blaveisturen gikk med få deltakere, dessverre flyttet fra Vikerøya til Barkevik pga et 

sykkelarrangement som ikke var annonsert da vi planla vår tur. Folk koste seg lell, så 

paåblåveisen og drakk kaffe i ei lun vik. 

Årets første Ruslær, som vanlig på Rakke, ble en flott dag med mye folk. Ellers litt 

varierende deltakere på resten av årets Ruslær-turer. Bade den på Eftang (flyttet fra 

Huseby-skogen), Kvelde og Martineåsen. Prøver å få til noe i Kvelde og andre steder i 

Lågendalen, men det ser ut til å være vanskelig å få folk derfra ut på våre arrangementer. 

De som kommer, er fra Larvik by. 

Overraskende få gikk Ruslær inn til Eikedalen, selv med mye folk som gikk inn til hytta. 100 

færre registrerte enn i fjor. Ruslær til Lauvesetra gikk greit, populært med bakedagen, men 

dårlig vær. Begge disse gikk kun tangs veien, altfor vått i skogen til å merke løyper der. 

Begge Høstruslær-turene til Hedrum 0-lag ble avlyst, bade på grunn av dårlig vær og at 

laget sliter med folk til å arrangere disse. 

Fellesturene utover våren var også så som så med deltakere. Turen til Orøya og på Elvestien 

regnte nesten bort, kun få deltakere. Langturen fra Bøkeskogen til Lysebo hadde derimot 

bra deltakelse og ble en hyggelig tur. Den årlige ramsløkturen er alltid interessant og de som 

møtte opp fikk lære mye om ramsløk og hvordan den benyttes. Viktig a lære folk at man kun 

plukker til eget bruk. 



13 

 

Turen til Vardeberget ble avlyst pga skogshogst og vanskelig å komme fram den tiden vår 

tur var planlagt. Borgertoget gikk lystig i vei, ønsker oss fortsatt flere som vil gå sammen 

med oss denne dagen. Sykkelturen 

i Tjølling ble også en hyggelig dag 

på tur i fint vær, fint å ha et slikt 

tilbud også, ikke kun fotturer. 

Villblomstens Dag er alltid 

interessant, vår frivillig var med på 

interessant tur på Østby i Tjølling, 

sammen med flere interesserte 

deltakere. Fint samarbeid med 

Larvik Botaniske Forening. 

Kurs i kart og kompass ble 

arrangert i mai og vi prøver igjen med kurs neste år etter etterspørsel av flere. 

Vårens «Ut i det blå tur» i Lardal ble utsatt til august på grunn av mye snø på våren. 

Dessverre ikke så mange deltakere og her gikk mange glipp av en tur på. for de aller fleste, 

nye stier i fin natur. Burde være spennende for flere enn disse som møtte opp. 

Overnattingsturen til lvarsbu ble avlyst på grunn av turledere som ikke fikk dette til allikevel. 

Langturen i Vestmarka ble også en fin tur, med en turleder som kan hver Lille sti, må det bli 

spennende å være med for alle oss som ikke kan annet enn de største stiene. Turen i Kjose 

utsettes til våren 2025 pga mye vegetasjon. Turen fra Ula til Såtås er også utsatt pga 

værmeldingen var dårlig. 

Soppturen ble en interessant tur for de få som møtte opp, og på grunn av en sopprik høst, 

hadde turlederne fra Larvik Sopp og Nyttevekstforening nok a vise fram under kaffepausen 

og alle fikk plukket med seg både kjente og litt nye sopper på turen i skogen. 

Høstens fellesturer avsluttet med en maneskinnstur på Rakke. Flott fullmåne og vi 

gikk en bra runde, men med en vindstyrke på ca 20 dro vi hjem etter turen og tok 

kaffen der. 

Årets avslutning er jo juletrefesten på Lauvesetra, svært populær og i ar var det ca 600 

store og små som kom opp, spiste pølser, småkaker, gikk rundt juletreet og hilste på 

Turbonissen var og jammen kom julenissen også med godteposer til de små. Alt forsvant! 

imponerende hvor mange små barn som hadde gatt opp, enten fra Bjerke eller 

Sykkelturen var populær. 
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Rømminga. Godt gjort!

 

Det var mange som besøkte juletrefesten på Lauvesetra! 

Aktivitetskomiteen har hatt flere møter og også arrangert turledertreff, en viktig arena 

hvor turledere kommer og gir oss innspill om turer, erfaring fra turer som er arrangert og 

samarbeid grupper imellom. Vi er mange grupper nå og viktig at vi jobber sammen og 

unngår kollisjoner av turer og ikke minst, kan hjelpe hverandre på ulike turer/arrangement. 

Vi følger opp sikkerheten med å kurse turledere, passe på at det er minst en turleder på 

hver tur med riktig lærdom med seg. Vi er heldige i LOT, har mange flinke turledere og 

frivillige, uten de klarer ikke vi det vi holder på med, sa TUSEN TAKK til dere alle sammen! 

Spennende turprogram for 2025, gleder oss til det! 

Stor takk også til alle samarbeidspartnerne vare, vi lærer mye av dere og håper på dette 

også videre! 

  

Anne Grete Holt 

Leder Aktivitetskomiteen 

 

DNT AKTIV LARVIK 
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Aktiv har i løpet av 2024 kommet opp i 1170 medlemmer på Facebook, jobbet for å tilslutte 

seg aktivitetskomiteen og formet en tydeligere beskrivelse av gruppa. Vi ønsker å være en 

gruppe som tilbyr varierte aktiviteter og turer, som også inkluderer lavterskelturer der alle er 

velkomne. 

Aktiv har i 2024 hatt bytte av lederansvaret for gruppa og er pr i dag fordelt på to. Vi ønsker 

å benytte anledningen til å takke forrige leder for innsatsen han la ned for Aktiv.

 

Flott tur med DNT Aktiv. 

Aktiv gjennomførte 17 turer i 2024; herunder trugeturer, overnattingsturer, toppturer, 

SUP/vannaktivitet og raskere turer. En del aktivitet har dessverre blitt avlyst; både pga 

manglende påmelding, men også noen utfordringer med værforhold, da vi ønsker å tilby 

noen annerledes turer enn gåtur i skogen og fjellet. Mot slutten av 2024 kom ny fast aktivitet 

inn i programmet, og disse tirsdags/onsdagsturene videreføres i 2025. 

Fremover håper vi å øke medlemsdeltakelse på våre aktiviteter og turer, samt å få flere 

turledere som ønsker å gjennomføre turer i 2025 og årene fremover. 

Mvh Camilla H. Kristoffersen og Anne Gro Tinnseth 
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SENIORGRUPPA 

Seniorgruppa i LOT har gjennomført et stort turprogram i 2024  

26 aktiviteter er gjennomført inkl. Opptur 2024 hvor Seniorgruppa stilte med frivillig. 

Ellers har det vært meget god deltagelse på turene i 2024. Bakedag på Lauvesetra samlet 

flest deltagere. 

Turene våre kan i tillegg til fysisk fostring og sosial kontakt også inneholde lokal kunnskap. 

Det er høy trivselsfaktor på turene våre og det er mange blide ansikter å se når vi møtes ved 

turstart. Turene til Seniorgruppa har nok en stor betydning for mange av de faste 

deltagerne. 

Vi har heldigvis unngått alvorlige skader og ulykker i år også. 

Den planlagte turen til Skinnarbu i høst blei avlyst pga. for få påmeldte innen tidsfristen. Vi 

ser at reiselivsaktører nå krever bindende påmelding tidligere enn de gjorde før 

Koronaperioden. 

Foredragsmøtet vi planla på Bølgen i høst ble også avlyst pga. for få påmeldte innen 

tidsfristen. Slike avlysninger er synd for frivillige som har jobba mye med arrangementene. 

Også i år har vi hatt et antall turer hvor vi har fått meget god «ekstern» hjelp fra flere 

personer som har bidratt 

som turguider for oss. 

Det gir turene mere liv og 

innhold. 

I år har vi samarbeidet 

med Kongsberg og 

omegn turistforening sin 

seniorgruppe som laget 

en guidet tur for oss i 

Gruveåsen i anledning 

Kongsberg by sitt 400 års 

jubileum. Vi har bedt 

dem på en gjenvisitt med 

tur på Rakke i april -25. 

 

Randi Sælebakke 

leder Seniorgruppa  

Tur fra Fjordstien 26.september - og alle fikk plass ved langbordet når nista 

skulle spises. 
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DNT UNG  

 

DNT ung 16-25 år 

2024 var andre året i et 2,5 års prosjekt der DNT ung er samlet under DNT Vestfold. I løpet 

av året har vi fått flere aktive turledere inn i gruppa, og aktivitetsnivået har økt fra 13 turer 

og aktiviteter i 2023, til 29 turer og aktiviteter i 2024. Totalt har 153 deltakere vært med DNT 

ung på tur i 2024. Nye turledere rekrutteres i all hovedsak gjennom prosjektet Unge 

Naturtalenter. Årets høydepunkter har vært de to turledersamlingene, sommerleir på 

Grubesand og hytte-til-hytte tur på Blefjell. DNT ung har i 2024 hatt et velfungerende styre, 

og styreleder Eivind Fogstad sitter som representant for DNT ung i DNT Vestfolds styre.   

 

DNT ung 13-16 år 

Første uka i juli arrangerte vi Friluftsuka. Dette er en aktiv uke for ungdom i alder 13-16 år, 

der vi ønsker å få med enda flere ut i naturen. Turene ble markedsført på hjemmesider, Frida 

aktivitetskalender, Facebook og instagram.   

Vi hadde til sammen 5 dager med forskjellige aktiviteter. Sup tur i Nevlunghavn, tur fra 

Kjerringvik til Ula med buldring, besøk på Rennesik hundekennel i Andebu og overnatting i 

hengekøyer i Vestmarka. De 6 ungdommene som var med hele uka, storkoste seg. De fikk 

utfordret seg selv, pushet noen grenser, sovet ute for aller første gang, nye vennskap og 

senket skuldrene i skogen etter ei aktiv uke. Da de ble spurt om hva som var det gøyeste i 

løpet av hele uka fikk vi til svar at det var utenatt i Vestmarka. De satt så stor pris på å få 

være ute, senke skuldrene og bare være til uten noen krav. 

Dette gav virkelig mersmak. Vi ser at ungdommen trenger dette og vi ønsker å kjøre samme 

tilbud i 2025 og få med enda flere ungdommer ut. 
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OPPTUR 

 

8 mai gikk Opptur av stabelen og LOT arrangerte Opptur på 5 forskjellige steder i Larvik. Alle 

8 klassinger i Larvik var invitert. Totalt 9 skoler med 568 elever deltok på opptur.  

LOT mønstret frivillige fra Seniorgruppa, Løype, Aktivitetsgruppa og DNT Aktiv, med Randi 

Sælebakke i spissen. Deltagerne ble samlet til tur med quiz underveis i løypa. Turene ble 

gjennomført i Hagadumpa, Gon, Bystien, Skråvika og Ra/Ulfsbakk.  

Det var mange fornøyde elever og lærere ute i 

løypene. Godt å bytte ut klasserommet med 

natur.  

Denne aktiviteten er initiert av DNT sentralt og 

gjennomføres for 8. klassinger over hele landet.  

Tusen hjertelig takk til alle frivillige som har stilt 

opp. Det hadde ikke vært mulig å fullføre 

arrangementene uten alle dere. Flere av lærerne 

har også fått øyne opp for nye tursteder og 

bruker dette nå aktivt med elevene sine. Bra 

jobba. 

 Vi gleder oss til å få med flere ungdommer ut på 

nærtur.  

Linn Kristin Menden,  

for DNT ung Larvik 

 

  

En elev fra Ra ungdomsskole ved Bakkanetjønn 
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BARNAS TURLAG 

 

Det har vært fokus på lek, moro og samspill i naturen i år og. På land og i vann. Vi har vært 

på Sup- turen med RaiSUP, Jarlsberg trekkhundklubb for å lære litt om hundehold, fløyte 

verksted i skogen, Halloween tur i bøkeskogen. Isfiske ble avlyst pga for mye overvann. På 

kom deg ut dagene har vi også lekt oss. I snøen med snøballer, aking, tautrekking og leker 

laget av frivillige, og kos med bål. Ivannet med kano og sup brett. 

 

Fra Kom Deg Ut dagen på Padlehytta 

 

Birgit-M. Haugen,  

leder for Barnas Turlag Larvik 
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TURBOKLUBBEN FOR FAMILIER 

Turboklubbene er fritidsklubber for barn 0-12 år og deres familie. Turboklubbene drives av 

frivillige, og turlederne tar med familiene på forskjellige aktiviteter i sitt nærområde.  

Turboklubben Helgeroa ble drevet av Marianne og Yngve i 2024. Nå er det kun Marianne 

igjen som turleder. 

I Kvelde er det Kai Johan og Vibeke som holder Turboklubben i gang.   

Målet er å lære barna enkelt og naturvennlig friluftsliv i eget nærturområde. Dette gjøres 

med lek i naturen, krabbefiske, sopptur, fugletitting, leite etter dyretråkk i snøen, skitur, 

aking, båltur, bading, lommelykttur osv.  Turboklubben i Helgeroa går inn i sin femte sesong 

og Kvelde går inn i sin tredje sesong. Utrolig gøy for familiene som annenhver uke får bli med 

på spennende aktiviteter i Helgeroa og Kvelde. 

Turboklubben Kvelde hadde en vårtur i mai med overnatting på presteseter. Der fikk barna 

glede seg over denne idylliske plassen, midt i skogen. Fiskestanga ble testet i hele 23 

minutter, godteri ble spist fra en kjele og det var god tid til lek og det å bare være. Heldige 

barn og familier som fikk oppleve dette.  

Ønsket for 2025 er å rekruttere besteforeldre inn som turledere for Turboklubben. Vi tenker 

det må være en glede å få mer tid med barnebarn i hverdagen. Tenk så stolte barna vil bli 

når de kan være Turboleder sammen med bestemor, bestefar, farmor eller farfar.  

Vi gleder oss til å få enda flere barn med ut på tur i hverdagen! 

Tusen hjertelig takk til Marianne som driver Turboklubben Helgeroa og Kai Johan og Vibeke 

som driver Turboklubben Kvelde. 

 

For Turboklubbene for familier, 

Linn Kristin Menden  
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TRILLEGRUPPA 

Trillegruppa er et tilbud for hjemmeværende mammaer og pappaer med små barn. Gruppa 

er en del av Barnas Turlag Larvik, men man trenger ikke være medlem for å bli med. Frivillige 

turledere setter opp trillevennlige turer, og lengde på turen og oppmøtested varierer.  

Turgruppa manglet turledere første halvår, men startet opp igjen i august 2024. Det ble 17 

turer og ett bæretreff denne høsten, med totalt 199 deltakere. 

På bæretreffet lærte vi om bæring av barn i bæreseler og bæresjal, og fikk tips til enkle 

justeringer som kan gjøre turen mer behagelig og trygg for både liten og stor.  

Turområder for trillegruppa var bl.a. Nevlunghavn, Helgeroa, Rakke, rundt Haugeneåsen, 

Revstien, Bøkeskogen og selvfølgelig turer på den nye stien i Hammerdalen. Det har også 

vært turer til hyttene Eikedalen, Lauvesetra og Langevannstua. På Langevannstua var vi 

heldige og kom til oppvarmet hytte takket være frivillige i Kjose IL. Året ble avsluttet med 

felles adventsgrøt i desember. 

Tusen takk til alle som har bidratt til at vi har fått så flotte turer i 2024. En spesiell takk til 

Malin Tveit og Birgitte Wisthus som har stilt som turledere de ukene Solveig ikke hadde 

anledning. 

Solveig Dolven, turleder 

Trillegruppa  

 

Bilde fra trilletur i Bøkeskogen og Hammerdalen 16.september. 
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NÆRTURER MED NORSKSKOLEN 

Gruppa startet høsten 2022, i samarbeid med Norskskolen i Larvik. Formålet er å få 

innvandrere og minoritetsspråklige til å bli kjent i nærmiljøet, gå på tur og samtidig snakke 

norsk. 

Vi går 2 t hver fredag i skoleåret, turene har ca 10 – 12 deltakere pr gang, i tillegg til 4- 5 

frivillige fra LOT, i tillegg til gåturene har vi hatt 3 turer til «Lillavendel» i Helgeroa , vi har 

gått tur og spist lunsj, veldig populært. Vi har brukt minibusser og frivillige sjåfører fra 

Frivillighetssentralen på Tanum. 

Torunn Eia, 

turleder på Nærturer med Norskskolen 
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VILLMARKSGRUPPA 

Takk for sist - og sist gang var sannsynligvis i årsrapporten for 2023. I Villmarksgruppa tenker 

vi litt som Rema-1000, at det enkle ofte er det beste. Vi holder fast ved det som virker. 

Forandring kan fryde, men Villmarksgruppa har funnet en form som vi nå mener at gir 

mening. 

Nytt i fjoråret var at vi økte antallet enkeltopplevelser fra 183 i 2023, til ca 500 i 2024. 

Gruppa teller omlag 25 unike deltakere. 41 turer ble tilbakelagt i året som gikk, og ingen 

turer ble avlyst. Vær- og føreforhold utgjør altså ingen hindring. 

For nye lesere kan vi fortelle at Villmarksgruppa er et samarbeid mellom LOT og Larvik 

kommune. Vi henvender oss til mennesker som har, eller som har hatt, utfordringer med rus 

eller psykisk helse. Denne gruppen er ikke lett å plassere i bås. Psykisk uhelse rammer ikke 

dem - det rammer oss. Medisiner og samtaleterapi virker for noen, mens turer i skog og 

mark virker lindrende på de fleste. 

Noe av tanken med Villmarkgruppa er at LOT alltid skal være med på turene - representert 

med en turleder. I tillegg har vi som mål at enkeltpersoner i deltakergruppa også skal 

sertifiseres til å kunne lede turer. Dette har vi lyktes med, og flere av turene har blitt ledet av 

personer fra deltakergruppa, hvor personene har gjennomgått turlederkurs i regi av DNT. 

Det er styreleder i LOT, Ingjerd Beate, som leder Villmarksgruppa på vegne av foreningen. 

Hun sørger ikke bare for at gruppa holder stø kurs på DNT-merkede løyper. Hun “kan alt” om 

å spise av det naturen har gitt oss å spise. Hun er god på kanelsnurrer, det meste av annet 

bakeverk, sopp og pølser. Ingjerd Beate sørger for samhold, for god stemning, og hun deler 

som regel av kunnskap relatert til de ulike plassene hvor gruppa ferdes. 

Høydepunkt fra 2024 er at vi hver måned har gjennomført én tur tilrettelagt for 

rullestolbrukere. Vi har gjestet Ivarsbu lengst nord i kommunen, og gruppa har deltatt i 

dugnad på den nyinnkjøpte kysthytta ute på Gusland.  

Annet er at vi på tampen av året søkte DAM-stiftelsen om prosjektmidler til å opprette en 

20% stilling for å drifte Villmarksgruppa framover i tid. Søknaden ble innvilget. 

Samarbeidet mellom LOT, Verket og 

Broen illustrert i bilde fra turen til 

Ivarsbu.  

Neste bilde illustrerer bålmat ala Ingjerd 

Beate.  

For Villmarksgruppa, 

Bjarte Gjone  
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LØYPEKOMITEENE 

Medlemmene i løypekomiteene i LOT har i 2024 nedlagt en formidabel frivillig innsats for å 

vedlikeholde løypenettet som LOT har ansvar for. Det måler nå 356 km sommerløyper og 

110 km skiløper (hovedsakelig i Vindfjelltraktene). 

BEREDSKAPSTROPPEN 

Beredskapstroppen har utført 1300 dugnadstimer. 

De har deltatt med spesialtjenester i ulike andre komiteer som 

Ivarsbu, Padlehytta, Lauvesetra, nye Guslandhytta, ny sti i 

Hammerdalen, By og Elvestien, trapp v Orøya, etablering av ny 

HC-tilpasset badeplass i Farris. De har også bistått flere av de 

andre løypekomiteene. 

Det har vært stort press på denne gruppa gjennom hele året, og 

de ønsker nå å prioritere strengere hva de kan bidra med, dette i 

samarbeid med løypesjef 

 

 

VINDFJELLTRAKTENE 

Hovedfokus for denne gruppa i 2024 har vært fokus på å rydde og forbedre løypene som 

hovedsakelig brukes om vinteren, dette i tillegg til flott løypekjøring gjennom hele 

vintersesongen. 

Hovedfokus har vært bedre fremkommelighet for løypemaskin, brukt gravmaskin på kritiske 

punkter for å legge ned rør for å få vann ut av løypene, justering/flytting av stolper og rør, 

skrudd opp metallskilt med refleks og mindre justeringer av noen løypestrekninger. 

- Sensorprosjektet fortsetter med 2 

oppgraderte sensorer som måler snødybde 

og temperatur i snøen. 

- Løypa fra Breivannstorget mot Viddaseter 

er kraftig forbedret med påkjøring av masse 

og planering. 

- Den største løypejobben i 2024 var 

etablering av ny tilførselsløype fra garasjen 

og Langevann via Mellomvadet til 

Kolsvannveien. 

- Forbedring med grøfter og rør i løypa mellom Presteseter og Holtevannsveien 
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- Avslutta og nedlagt løypa mellom Langevannsdemningen og Mattiaskilen. 

 

Stor takk til alt mannskap som har lagt ned en formidabel innsats med rydding og 

oppgradering av 110 km løypenett 

VINDFJELLSTIEN   

Normalt vedlikehold 

Nytt turkart over området er forberedt og planlagt utgitt i år, dvs   2025 

SOMMERLØYPER I LARDAL  

Normalt vedlikehold som hogst og utbedre bløte deler av stier. 

Skal utprøve nye metallskilt til våren for merking i noen av disse løypene. 

KYSTSTIEN BRUNNLANES 

Den driftige gjengen har utført godt og påkrevd vedlikehold, ingen nye tiltak 

KLEIVERMARKA/VARDEBERGET/HAMMERDALEN 

Her må vi nevne den nye flotte og populære turstien som er etablert i Hammerdalen, mye 

hard jobbing, men resultatet ble enestående. 

Grunneier har bestemt at turstien ned fra Martineåsen må legges om, nåværende sti skal bli 

å brukes som beiteområde for sau, arbeidet er i gang. 

Andre løyper har kun vært normalt vedlikehold. 

arbeidet med stø hånd! 

FJORDSTIEN  

. 

Fra Fjortdstien kan jeg melde at det mest positive som skjedde i 2024 var at jeg fikk aktive 

medlemmetr i gruppa, det har jeg ikke hatt før. Etter å ha meldt fra om dette på 

Eikedalsmøtet i høst, hadde jeg nå tre, fire med. Dermed fikk vi gjort unna litt hogst og ikke 

bare den sedvanlige vegetasjonsryddinga og annet som ikke krever sertifikat for motorsag og 

to personer samtidig i skogen. Både før og etter Eikedalsmøtet har jeg hatt hjelp av Tom Egil 

fra beredskapsgruppa. I løpet av våren fikk jeg motorsaglapppen, og nå som det er nye 

medlemmene i gruppa, er flere også kyndige med motorsag. Oppsummert for 2024 har det 

vært vanlig vedlikehold av stiene med utbedring av rekkverk, vegetasjonsreduksjon, litt 
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skilting, fjerning av vindfall og andre risikoutsatte trær. Med fem aktive medlemmer for et 

lite område, som Fjordstien er, ser jeg optimistisk på 2025.  

Mvh Svein Hansen 

 

KYSTSTI TJØLLING 

Rutinemessig rydding og vedlikehold, planlegger ny bru over Drengskilen mot Kaupang 

 

VESTMARKA  

Vi starta året med å skjære vekk endel tørrgraner som lå over Østløypa, oppe i Øvre 

Svartemyr. Det fortsatte med tørrgranrydding forskjellige steder utover våren. Det har blitt 

mye tørrgran som antakelig skyldes den tørre 2018 sommeren. Ellers slo vi mye gress og 

rydda løypene frem mot sommeren. Vi har satt opp mer rekkverk på Farrisstien. Vi har hatt 

vedsjau på Sommerfjøset Nedre Ono og på Hansekåken. Vi har gått over og rydda alle stier i 

høst. Vi har hatt gravemaskin inn Vestløypa på Rømminga for å drenere den første delen av 

stia. Har også hatt gravemaskin i Svartemyr for å drenere der. Til slutt vil jeg takke 

løypekommiteen for god innsats i 2024! 
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HYTTEKOMITEENE 

PRESTESETER 

 

Året startet med mye snø. Takk til brøyteren som har holdt oppe parkeringsplass på utsida av 
hyttene. 
Bra belegg med skoleklasser gjennom vinteren, noen elever hadde behov for strøm av 
helsemessige årsaker. Lærere ble instruert i bruk av aggregatet. 
 
Terje og jeg byttet olje på aggregatet, og vi fikset noen løse sengebunner på hyttene. Fikk 
noen klager på vonde sengemadrasser, dette må vi ta en vurdering på. 
 
Arne, Knut Hjalmar, Terje og jeg var oppe og målsatte uthuset. Det ble starten på 
planleggingen med å bygge om uthuset til universell tilpassing. 
 
Våren startet vi med å lekte ut og isolere sørveggen inne, vasket og satte ut båten, satte opp 
gjerdet rundt hyttene, slo gress ++ 
Heidi og Tone sørget for vårrengjøring av hyttene og skifte av sengetøy. 
 
På forsommeren var det felles dugnad med rydding av uthus, vi fylte opp en stor container 
med skrot som var lagret gjennom mange år. 
Taket på uthuset ble skiftet. Innleid snekker til dette, men vi hjalp til med det vi kunne. 
Malte gulvet i gangen hovedhytta. 
 

Innvendig ombygging av uthuset startet i august. Vi var heldig og fikk med Odd Arne Evju 
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som lokal, snekkerkyndig mann i dugnadsgjengen. Vi har hatt en fast dag i uka fram til slutten 
av november, da kulde og snø meldte sin ankomst. 
Flere turer til Byggmakker Larvik med henting av materialer. 
Do`n er gjort ferdig tilpasset funksjonshemmede. Nytt gulvbelegg til våren. Ett soverom er 
ferdig, litt maling til våren. 
 
Innleid gravemaskin for planering til innrampe for rullestol. Rampe og terrasse er ferdigstilt. 
Kjørt flere lass med rivningsmaterialer til deponi. 
 
Tilgjengelighetsprosjektet fortsetter våren 2025 med inndeling oppholdsrom og et soverom 
til, pluss to nye vinduer. Vurdering om at kledning vestveggen må byttes samtidig. Innleid 
snekker må vurderes. 
Leif Helge Svae har veiledet oss prosjektet når det gjelder universell tilpassing. Han er selv 
rullestolbruker og har kommet med fornuftige innspill. Stor Takk til han. 
 
Ellers har vi ryddet vedskjulet, kjørt opp 2 paller ved, båten ble tatt opp for vinteropplag, 
Heidi og Tone har sørget for høstrengjøring, skiftet sengetøy og fiksa opp. 
 
Veien blir vinterbrøytet i 2025 også, så det gjør tilgjengeligheten lett. Håper på godt belegg 
på hyttene i 2025 også. 
 
Takk for stor innsats fra dugnadsgjengen. 

 

Jan Erik Bårnes og Terje Christensen,  

hytteledere Presteseter 

 

IVARSBU 

Sommeren 2024 ble arbeidet med demningen ved Ivarsbu endelig ferdigstilt og hyttene igjen 

klare for å ta imot besøk. Den nye demningen har blitt noe høyere og strekker seg tvers over 

hele området foran hyttene. LOT fikk erstatning 

for et lavere besøkstall i anleggsperioden. Veien 

inn langs Lille Stølevann ble pyntet opp med flis 

fra lokalt felte trær og gjort litt bedre å kjøre på. 

Ny bålplass ble anlagt ved demningen med bord 

og sitteplasser i stein.  

Det meste av tømmeret som ble felt i 

forbindelse med anleggsarbeidet har vi kappet 

og lagret. Resten tas til våren. I høst sikret vi 

brua over bekken ved å montere nytt rekkverk.  
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Ellers - har det vært rutinearbeid med rengjøring, bytte av sengetøy, tømme doer og utføre 

forefallende vedlikehold. Dugnadsgjengen er selvgående, så den trenger ingen beskjeder 

eller arbeidsinstruks, men ser selv hva som må gjøres. Antall dugnadstimer I 2024 er 987. 

Besøkstall for 2024 er personsdøgn fordelt på Båthuset: Hunderommet: Smia: og 

Hovedhuset: . Ola Rustad 

 

Ola Rustad, 

hytteleder Ivarsbu 

 

PADLEHYTTA 

Komiteen har bestått av Eva Thrane Nielsen, Anne Grete Holt, Svein Arne Løvald, Mette 

Flaaten, Maria Dreyer Pettersen og Randi Holand. 

Startet opp med dugnad 23. mai.  Det gikk greit unna, siden det blir gjort godt reint og rydda 

etter siste vakt på høsten året før. Fikk fjernet 5 bålplasser fra området.  Dessverre varte det 

ikke lenge før noen hadde laget nye bålplasser.  Lite søppel etter folk.  Heldigvis har vi en kar 

som er der nesten hver dag og tar med seg det som ligger igjen.  

Startet opp med vakter 2. juni og avsluttet 29. 

september.  Som vanlig åpen hytte hver onsdag 

ut august og hver søndag ut september.  

Onsdagene har vært rolige, mens søndagene har 

vært over all forventning uansett vær. 

Må få berømme alle de frivillige vaktene for 

fantastisk innsats.  Det er ca. 40 personen som 

har vært i aksjon.  Hyggelig at vi også har fått 4 

nye vakt-par.  Toppen av dager er som vanlig 

Kom-deg-ut-dagen 1. september.  Det var kø 

absolutt hele dagen og 

vaffeljerna/kaffetrakterne fikk kjørt seg sammen 

med en fantastisk gjeng som jobbet.  Turbo 

gjorde selvfølgelig sin jobb til stor glede for store 

og små.  Det eneste Turbo ikke er begeistret for, 

er alle de som vil dra i halen. 

Ønsker for 2025 er en badetrapp.  Nå som 

reparasjonene ved Farriseidet er ferdige, blir ikke Farris tappet ned så mye.  Litt vanskelig å 

komme ut i Farris fordi vannstanden er så høy. Veldig bra at garasjen ble hevet opp i fjor og 

På Padlehytta er det alltid godt humør 
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heller lagt ved inngangspartiet.  Fremdeles går vannet over, så det må sees på i løpet av 

2025.  Beredsskapstroppen er gode å ha. 

Taket må det kanskje gjøres noe med pluss 2 vinduer som må byttes.  Hytta trenger evt et 

strøk maling og noen nye benker er også på ønskelista.  Vi må rydde vekk en del gammelt 

skrot på rommet innenfor kjøkkenet.  Thor Gunnar Holt hjelper oss med frakt av dette over 

til Gopledal. 

Det er så moro å få lov til å være med på dette fellesskapet som Padlehytta gir.   

Larvik, 30. desember 2024 

Eva Thrane Nielsen, 

hytteleder Padlehytta 

EIKEDALEN 

 

Midt i mai var det lederskifte i Eikedalskomiteen - fra Else Mari Heibø til undertegnede.  

I forbindelse med lederskifte gjennomgikk komiteen HMS, sikringsradio, brannvern, årshjulet 

og dugnadsarbeidet framover. En stor takk til Else Mari for innsatsen!  

Tirsdag 11 juni var komiteen samlet sammen med Dagny Mandt ( leder Botanisk forening i 

Larvik ) for å se på muligheten for blomstereng. Her var mye villblomster, men lupiner og 

bregner dekket dette til.  

Lupiner må klippes/slåes /fjernes og bregner ( 

Einstape) må pinneslås eller brekkes. Dette blei 

gjort regelmessig ut sommeren samtidig som 

også gresset rundt hytte blei slått.  

I løpet av sommeren blei det også ryddet 

grundig rundt hytta, gapahuken blei fylt opp 

med ved og resten av vedlager flyttet inn i uthus. 

Benker / sitteplasser rundt hytta er reparert og 

fikset på.  

Ny sti med rekkverk opp til gapahuken, det blei gruset og strøkassa fylt opp.  

To vegger på hytta blei skrapt og malt.   

Det er sendt inn vannprøve fra borebrønnen og kjøkkenkran. Råvannet 

inneholder  koliforme bakterier. Tilsig fra omgivelser?  
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Men renseanlegget virker ( filter og UV-stråling). Vannet i kjøkkenkrana var skikkelig rent. 

Men det betyr at vi må være nøye med filterskifter!  

Inne i hytta er tilstanden bra. En skikkelig rengjøring i oktober før sesongåpning og Ruslærn 

til Eikedalen.  

Og da må vi få takke Tua og Tor Lund med familie som har servert ved denne åpningen i «alle 

år» og som takker for seg for 2025.  

Det samme gjelder også Silje Marie Ljosland Norris, Else Antonisen og Aase Ljosland. En stor 

takk til dere på vegne av komiteen og DNT 

Og ellers en stor takk til alle vaktene og håper der er på lista til neste år!  

På vegne av Eikedalskomiteen 

John Manvik 
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LAUVESETRA 

Følgende arrangementer er gjennomført i 2024: 

- 2 bakedager, 17 mars og 20 oktober hvor seniordamer sørget for baking og 
smøring av fersk brød med brunost 

- Dugnadsfesten ble gjennomført 27 september med 51 deltagere  
- 22 åpningsdager, 11 på våren og 11 på høsten  
- Sommeravslutning for LOT seniorene 7 juni med fest for 36 deltagere 
- Sesongåpning 7 januar og avslutning 15 desember23 mars 
- 1 bakedag med servering til seniorgruppens torsdagstur 24 oktober hvor 

deltagelsen var 59 personer 
- Lauvesetra ble julepyntet 28 november klar til 1 søndag i advent  
- Juletrefesten for små og store 2 juledag ble gjennomført av aktivitetsgruppa med 

et stort antall besøkende. Julenissen kom og delte ut 170 godteposer. Meget 
vellykket arrangement stort salg av pølser og mineralvann. 

                   

  Første foto: Henning Simonsen på juletrefesten 26.12.2024 , deretter undertegnende. 

          

Følgende aktiviteter er utført av hyttekomiteen 2024  

- Vårdugnad med rydding og rengjøring innendørs ble utført 13 mai. 
- Gjennom sommeren er uteareal holdt i orden med plenklipping 
- Utebenker er beiset  
- 4 storsekker med ved er levert 
- Hovedrengjøring av setra ble gjennomført 25 september 
- Luke i storstua reparert slik at ingen skal falle igjennom 

Ny vannforsyning og koketopp installert i 2023 fungerer meget tilfredsstillende. 

LOT katedralen har også i denne perioden vært flittig benyttet av skoleelever og andre besøkende. 

Lekkasjer fra tak har vi jobbet med, men helt tett blir det ikke. Løsning er nok å ta av taket for å legge 

på et undertak med papp. Dette blir en kostnad som ikke er prioritert ennå. 

Solcelleanlegget fungerer tilfredsstillende med litt påfyll fra strømaggregatet.  
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Dugnadstimer utført 2024:  

Timer utført av søndagsvertskap: 518 timer 

Timer utført av bakedamene i Torleifsbu: 50 timer 

Timer utført av hyttekomiteen: 329,5 timer                           Totalt: 897,5 timer  

 

Stor takk til helgevertene, komiteen og bakedamene for godt utført arbeid i 2024. 

14. januar 2025.  

Arne Skovro, 

 leder av hyttekomiteen på Lauvesetra 

KOMITEER FOR INFORMASJONS- OG INTERESSEARBEID 

BØKESKOGUTVALGET 

 

Lekeplassen. 

Etter at de store prosjektene ble avsluttet i 2023 har 

gruppen avsluttet planene med å sette opp et lite hus 

for de minste barna finansiert  av Bøkekroa 

Likedan har vi i samarbeid med kommunen byttet ut et 

av de gamle lekeapparatene som ikke ble godkjent av 

Lekeplassinspektøren. 

Det to nye lekeapparatetene er finansiert av LOT og 

Bøkekroa. 

 

Farrisstranda 

Dette er et prosjekt som har en prosjektgruppe 

bestående av  Nils Hatlo ( ekstern prosjektleder), 

Ragnar Lie, Øyvind Grønn og Tom Sletsjø. 

Målet med prosjektet er å utvikle en badeplass for handicappede ved den gamle 

badeplassen skjæret.  Baderampe som var lovet oss av  

Kommunen viste seg at de hadde kondemnert så gruppen har derfor gått til innkjøp av en 

ny. 

Det er bearbeidet en liten park og selve strand er gravet ut. 
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Prosjektet forventes ferdiggjort før badesesongen 2025 og mange har gitt uttrykk for at det 

er et etterlengtet tiltak. 

Nye benker i Bøkeskogen. 

Prosjektet har fortsatt i 2024 og vært drevet av Ingunn Baarnes og Torunn Eia. 

Hensikten med prosjektet er å skifte ut gamle og til dels utslitte benker med nye som er 

designet og produsert av iVekst Larvik. 

Benkene er finansiert ved at private og firmaer kjøper en benk og får påsatt en plakett med 

navnet på den som er ønsket, eller firmanavn. 

Prosjektet har fått mye positiv omtale og har gitt Bøkeskogen et løft. 

Musikkpaviljongen 

Prosjektet har vært drevet av en prosjektgruppe bestående av Odd Terje Lysebo ( ekstern 

prosjektleder)  , Kjell Åge Hansen, Tommy Sundal og Tom Sletsjøe. 

Prosjektet er ikke lenger godkjent av styret i LOT og blir derfor videreført av en uavhengig 

gruppe. 

 

Bøkeskogkomiteen har vært engasjert i Fritzøe Eiendoms prosjekt på Bergeløkka . Vi har 

avgitt skriftlig kommentar til planene og hatt møte med Fritzøe Eiendom  

Nye lys på stiene 

Bøkeskogutvalget ved prosjektleder Knut Hjalmar Gulliksen har utarbeidet planer for å skifte 

ut armaturer på belysningen i lysløypa til LED lys , samt sette opp stolper med lys i skogen 

langs stien som går på nordsiden av Lovisenlund  (lille Bøkeskogen) 

Prosjektet er foreløpig ikke godkjent av styret i LOT. 

Guidet tur i Bøkeskogen 

Det har blitt gjennomført en guidet tur i 

Bøkeskogen med nærmere 80 deltagere. 

Turen ble gjennomført av Knut Hjalmar 

Gulliksen i samarbeid med Kristin Ragnes fra 

Geoparken. 

Det er planlagt 1-2 guidede tur i 2025. 
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Handlingsplan / andreaktiviteter 

Innkjøp av vimpler til flaggstengene  

Dugnad før 17.mai 

Saker fra møte i Bøkeskogrådet. 

- - Området bak scenen.  

- Fyllplass avvikles og naturrestaurering gjøres også her. Forslag til løsning ble 
diskutert: at haugen som nå er omdannet til jord jevnes ut/ trekkes noe tilbake, og 
området revegeteres enten med trær som flyttes lokalt i skogen, bøkeplanter dyrket fra 
frø i Vestfold eller med naturlig revegetering (naturen ordner seg selv). Hogstavfall 
håndteres og flises umiddelbart ved hogst og sendes til forbrenning i big-bags. I tiden 
framover vil det bli mindre løvblåsing, og dette løvet blåses inn i skogen på dertil egnede 
plasser. Statsforvalteren har bedt om penger til å rydde opp i området. Tiltaket må 
planlegges nærmere når pengene er på plass. 

-  

- Utbedring av området på innsiden av flaggstengene. 

Planer vi utrabeides av kommunen 

-  Skilting ved inngang til Bøkeskogen 

Statsforvalter vil se på det og komme med forslag til tiltak 

 

Leif Werner, 

leder av Bøkeskogutvalget 

 

UT.NO OG KARTARBEID 

Gruppemedlemmer: Lisbeth Ødegaard, Marit Svendsrød, Tom Egil Thorstensen og Anne Lise 

Saga. 

Det har vært 6 UT- møter, derav to sammen med DNT Sandefjord.  Vi har også deltatt på 2 

UT-webinarer, hver på 4x1 t. arrangert av UT-redaksjonen DNT. I tillegg har det vært 5 møter 

i Kartgruppa.   

Vi har brukt 354 dugnadstimer fordelt på 168 t. til UT.no og 186 t. til kartarbeid. UT-appen er 

en nasjonal turplanlegger, den utvikles kontinuerlig og vi er forpliktet til å følge gjeldende 

maler og veiledninger. Like viktig som publisering av nye turforslag og turmål er det 

kontinuerlige vedlikeholdet av eksisterende 
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innhold. Brukerne skal jo kunne stole på det som står der, selv om det er «gammelt 

innhold».  

Vi har også vært engasjert i prosjektet Hammerdalen Tursti gjennom publisering av 

turforslag, turmål, info-/karttavler og registrering i Kartverket.    

Pt. er LOT ansvarlig for 5 Hytter, 77 Turforslag, 

84 Turmål/steder og 6 Lister på UT.no 

Under Hytter finnes all informasjon om LOTs 5 

hytter, åpningstider, fasiliteter, tilgjengelighet 

for funksjonshemmede, hyttebestilling mm..  

Lister - det kan være en samling turmål (LOTs 

Toppturer), turforslag (Turboturer), hytter, 

gapahuker, bålplasser etc..  Vi forsøkte et 

«Liste»-samarbeid med DNT Sandefjord «10 

turmål i Larvik og Sandefjord for turglade barn 

og voksne» med varierte turmål, ulike lengder og 

forslag til flere aktiviteter som sykling, bading, 

sopp- og bærplukking. Vi lokket med premiering, 

men interessen var laber. Vi ser at konkurransen 

på aktivitetstilbud er stor og da er markedsføring 

en viktig del av tilbudet.  

Kart 

Det aller meste av tida til kartarbeid er brukt på 

det nye kartet Lågendalen Vest, Kvelde, Hvarnes 

og Steinsholt. Vindfjellstien. Vi har fått god hjelp til synfaring og bruk av navn fra lokalkjente i 

Lågendalen som Aud Moe, Ole Wiik og Per Dag Nordkvelde. Stor takk til alle tre. Kartet er 

noe forsinket, men regner med det blir ferdig til våren, og da anbefaler vi en vårtur på 

Vindfjellstien med nytt kart i hånda. 

Det har blitt sendt inn flere endringer på kartinformasjon til «Rett-i-kartet» Kartverket.   

Ellers er vi alltid mottagelige for info og tips som bidrar til at UT-innholdet og 

kartinformasjon fra LOT blir så god, riktig og inspirerende som mulig. Det setter alle UT-

brukerne også pris på. 

Stor takk til resten av gruppa for engasjement og positivt, godt samarbeid i 2024.   

Anne Lise Saga 

Leder av UT.no og Kart-gruppa  
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TOPPTURER I LARVIK OG SJEKKUT 

 

Vi har hatt 19 topper å besøke, så turfolket har et godt toppturtilbud i hele vår naturskjønne 
kommune. 
Berganvarden blir nå droppet som topptur pga 2,2 km gange på grusvei før stien. Har vært 
godt besøkt likevel selv om stien underveis er farlig bratt og tidvis glatt. 
 
2024 var tredje årgang av denne toppturpakken, så bare 
tolv pakker ble solgt fra butikkene i fjor, men Tursentret 
vårt selger fortsatt flest. 
 
 Vi dropper papirutgaven heretter og satser bare på 
nettutgaven fordi det der er lettere å gjøre 
oppdateringer.  I en solgt papirutgave får vi ikke gjort 
dette, og med 19 topper blir det gjerne noen 
forandringer i løpet av året. Vi fortsetter med digital 
registrering av besøkene, og kanskje registrering på et 
eget ark som turgåeren får eller printer ut, men 
gjestebøkene vil fortsatt ligge i kassene. 
 
Besøkene er fortsatt mange, tilsammen 5 878 
underskrifter i bøkene og 1245 digitale registreringer på 
UT-appen.  De fordeler seg slik: 
Hummerberget 1 og 2: 247/127,  Oseberget: 452/168   Salsås:  1 056/203  Martineåsen: 
439/119, Rolighetsåsen: 389/69, Kjerringfjellet: 696/91  Vardeberget: 162/36   Musekollen: 
344/56  Jordstøyp: 143/40        Farmenrøysa: 483/82   Knappen: 308/47  Lauvesnyta: 143/48,   
Berganvarden: 137/24,      Haugskollen: 347/38,   Hvarneskollen: 75/18,  Pinås: 260/38,  
Ruketuten: 105/11, Pikstein: 31/13, Tyriås: 101/17. 
 
Toppturene driftes fortsatt av Tor Arne Paulsen, Raymond Hovde og Thor Gunnar Holt og vi 
brukte 137 timer i 2024 på opplegget. 

 

Thor Gunnar Holt 
leder av toppturgruppa 
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HEDERSBEVISNINGER 

 

Æresmedlem: 
Personer som har ytet foreningen særlig 
fortjeneste, kan utnevnes til 
æresmedlem i LOT. Denne 
æresbevisningen henger svært høyt. 
Prisen deles ut på LOTs årsmøte 

Følgende personer har tidligere blitt  

Utnevnt til æresmedlemmer av LOT: 

G.A.Treschow 

Einer Nord 

Thorleif Pettersen, 24.oktober 1980 

Ellen Refsholt 

Thor Heyerdahl (invotert livsvarig medlem 

Øystein Tomter, 16.mars 2015 

Thor Holbein, 13.mars 2018 

Ellen Næss, 12.mars 2019 

 

LOTs hedersmerke: 
Personer som over lang tid, har nedlagt 
verdifullt arbeid i foreningen, kan av 
styret, tildeles foreningens 
hedersmerke. Prisen deles ut på LOTs 
årsmøte. Prisen ble første gang utdelt på 
LOTs årsmøte 2015. 
LOT har vært velsignet med svært 
mange flotte dugnadsfolk opp gjennom 
tidene, og styret fant fort ut at det ville 
bli vanskelig å fremheve noen. Vi har 
derfor måttet sette en forutsetning om 
at de som skal få denne prisen, fortsatt 
er aktive i en eller annen form for 
dugnad for foreningen., Vi har også lagt 
vekt på at prisvinnerne skal ha påtatt 
seg et lederverv i styret eller i en komité. 

Mottakere av prisen: 

Kåre Sandboe, 2015 

Thor Holbein, 2025 

Ola Rustad, 2015 

Ellen Næss, 2016 

Steinar Gokstad, 2016 

Eivind Skurdal, 2017 

Thor Myhre, 2017 

Henning Simonsen, 2017 

Jan Vidar Skaug, 2018 

Anne Lise Saga, 2021 

Arne Skovro, 2022 

Thor Gunnar Holt, 2023 
Tom Egil Thorstensen, 2024 

   

Dugnadsprisen: 
Prisen deles ut til medlemmer som har 
gjort en ekstra stor dugnadsinnsats i 
inneværende år. For eksempel i 
forbindelse med ombygging av hyttene, 
ei ny løype eller andre prosjekter utover 
det arbeidet som normalt gjøres i de 
ulike komiteene. Prisen deles ut på LOTs 
årsmøte.  
Prisen ble første gang utdelt i 2015. 
 
 

Per Arne Gutterød 2015, dugnadspris 2014 

Thor Gunnar Holt 2016, dugnadspris 2015 

Thor Arne Paulsen 2016, dugnadspris 2015 

Tom Egil Thorstensen 2018, dugnadspris 20170 

Rolf Kvifte 2021, dugnadspris 2020 

Ragnar Lie 2021, dugnadspris 2020 

Ole Hjalmar Vik 2022, dugnadspris 2021 

Ola Rustad 2022, dugnadspris 2021 

Hans Otto Janshaug 2022, dugnadspris 2021 

Birgit Marie Haugen 2022, dugnadspris 2021 

Anne Grete Holt 2022, dugnadspris 2021 

Eva Thrane Nilsen 2023, dugnadspris 2022 

 Anne Hovland 2023, dugnadspris 2022 
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 Maiva Fjeldskår 2023, dugnadspris 2022 

 Hilde Eskedal 2023, dugnadspris 2022 

 Magnhild Tveita 2024, dugnadspris 2023 

 Yngve Bergman 2024, dugnadspris 2023 
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BILDER 

14 Anne Grete Holt

15 Henning Simonsen

16 Henning Simonsen

18 Larvik og Omegns Turistforening

19 Anne Grete Holt

21 Solveig Dolven

23 Bjarte Gjone

26 Ragnar Lie

26 Ole Hjalmar Vik

27 Larvik og Omegns Turistforening

28 Larvik og Omegns Turistforening

29 Anne Grete Holt

30 Larvik og Omegns Turistforening

31 Henning Simonsen

31 Arne Skovro

33 Larvik og Omegns Turistforening

34 Larvik og Omegns Turistforening

36 Fra ut.no

37 Larvik og Omegns Turistforening

Takk til alle fotografene
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